

Protokoll fört vid möte med Hertsö Områdesgrupp

Nr 2 2016

Dag/Tid: tisdag 1 mars kl. 10.00 - 12.00

Plats: LSK:s Kansli

Närvarande:	Karl Degerman	Luleå SK
	Birgitta Lundkvist	Hertsöns Bibliotek
	Stefan Hult	Hertsö Skoterförning
	Bertil Henriksson	LSK, Ria Center m.m.
	Lars Erik Larsson	Hjärt & Lung
	Sixten Ökvist	Hjärt & Lung
	Thorild Bodin	Hjärt & Lung
	Sten Fors	PRO Hertsön/ Lerbäcken
	Anette Berglund	Fritidsförvaltningen
	Anders Nilsson	Villaägarna
	Bodil Edenhagen	Hertsökyrkan
	Devla Tomic	AMF/ Möt esplats monter

§ 13 Mötets öppnande
Efter en kort presentation av deltagarna så hälsade Karl Degerman alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§ 14 Godkännande av dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

§ 15 Val av mötessekreterare
Stefan Hult valdes till sekreterare för mötet.

§ 16 Godkännande av föregående protokoll
Sekreteraren läste upp föregående protokoll. Efter godkännande så lades det till handlingarna.

§ 17 Inkomna skrivelser
Inkomna skrivelser har skickats med e-post enligt sändlistan.

§ 18 Mote 18 februari, information
Bodil: Det var ca 30 personer på det här uppstartsmötet som var väldigt givande. Det diskuterades bl.a. om barn och ungdom, utemiljöer, mötesplatser, gamla båtuppläggningsplatser, vägar m.m. Det tog upp många synpunkter inom varje område.

Devla: Angående mötesplatsen monter i gallerian så skulle föreningarna kunna sköta om monterna. Områdesgruppen på Hertsön är väldigt populär och det är glädjande.

Kalle: Tanken är att mycket som sagt ska bli genomförbart dock kan man inte göra allt som kom upp på mötet. Hertsön ska leva upp.

Det går att följa utvecklingen på Luleås hemsida:

<http://www.lulea.se/kommun-politik/nyheter/nyhetsarkiv/2016-03-01-manga-synpunkter-under-startmotefor-utvecklingsplan-hertson-lerbacken.html>

§ 19 Annonser till Hertsönytt
Material som föreningarna vill ha infört i Hertsönytt ska vara inlämnat senast 15/4 för att komma med i tidningen. Skicka underlaget till Kalle på: fotboll@lulea.se.

§ 20 Områdessamordnartreffen 25/2, info
Annette: Vi diskuterade bl.a. om vad som görs för nyanlända, vad görs i områdesgrupperna. Vi besökte också Ebeneser.

Kalle: Hertsö Områdesgrupp kan ju besöka Ebeneser vid något tillfälle framöver.

§ 21 Konstverk Hertsön, info
Kalle: Har ringt och pratat med Conny Bergwall. Allt har blivit lite mer komplicerat med nya rutiner som gör att det är svårt att gå vidare i ärendet. Conny återkommer i ärendet.

§ 22 Hertsöns nätverk
Bodil: Söndagar kl. 11.00 är det gudstjänster som vanligt.
Tacomiddagarna kostar 50 kr och är följande dagar:
Fredag 18/3. Anmäl senast 11/3.
Fredag 29/4. Anmäl senast 22/4.
Fredag 20/5. Anmäl senast 13/5.
Det brukar vara ca 70 matgäster.

Bertil: Föreningen Norden har haft sitt årsmöte.
En verksamhetsplan för 2016 är klar.
Den Rysk-Svenska föreningen Sputnik har gjort en hel del saker enligt verksamhetsberättelsen för 2015. Bl.a. Projektarbete Minnesplats Karlsvik, EU-projekt Grundvig samt Ungdomsprojekt.

Devla: Monter i gallerian har flyttats mot fönstren.
I dérum har startat nytt projekt 1/3.
Miljögården har återhelgöppet efter påsken.
7/3 är det öppethus på mötesplats Hjärt punkten.

Lars Erik: Läkare kontrollera Landstinget verkar vara lite osams med varandra.
Läkare är bra på att registrera patienter.
FAR = Fysisk Aktivitet Recept som innebär att man får ett "Rörelseschema" för att förbättra sin åkomma.
Thorild: Det finns en broschyr som heter "Ljuset på" som trycker på hjärt- och lungsjuka. KOL är en fruktansvärd sjukdom, det är jättesvårt att andas. Vi kommer att ha en studiecirkel om KOL på mötesplats Hjärt punkten.
Sixten: Jag ansvarar för HLR-utbildning och kommer att vara ute på Gråsjälören nu på lördag-söndag.

Anders: Villaägarna har sitt årsmöte den 15/3 då vi bjuder in en jurist samt någon ur kommunen.

Annette: Lördagen den 5/3 är det en massa aktiviteter på Södra Hamnplan.

Birgitta: Biblioteken i Luleå har börjat med en ny tjänst som heter Pressreader, man laddar ner det man vill läsa och så går man hem och läser det man laddat ner.
Frågor om detta m.m. kan ställas till: birgitta.lundkvist@lulea.se.

Sten: PRO har nyligen haft sitt årsmöte. Vi har ca 320 medlemmar
Vi har möten 1 gång/månad. Vi har också s.k. torsdagsträffar då vi träffas och surrar
om lite av varje. Vi ordnar också studiecirklar.

Stefan: Hertso Skoterförening hade sitt årsmöte nyligen med bra uppslutning.
Den 4-6/3 åker vi på en s.k. dygnsutflykt där målet är Norrskensgården i Långträsk.
Vi kör för fullt med våra "sladdar" för att hålla bra standard på skoterlederna.

Karl: LSK har hållit sitt 101:a årsmöte. Vi har ca 3000 medlemmar.
Innebandyn och fotbollen har ca 500 ungdomar.
Det är 130-140 ungdomsledare som hjälper till.

- § 23 Övriga frågor
Bertil: Ombyggnationen av ICA ser ut att bli bra. Det är bra med förbättringar.
- § 24 Nästa möte
Nästa möte blir den 26/4 kl. 10.00 på LSK:s Kansli.
- § 25 Mötets avslutande
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Karl Degerman

Karl Degerman
Mötets ordförande

Stefan Hult

Stefan Hult
Mötets sekreterare